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Hallituksen kokous 11/2022
Aika: 17.8. klo 17:15
Paikka: Ag D221.3

Hallitus: Läsnä:

Mirva Toivio
Philson Aden
Jyri Kohvakka
Valtteri Hiltunen
Alla Marchenko
Nio Piri
Mikko Röyskö
Erika Kannisto
Juuso Kinnunen
Enni Rajala
Henna Kokkonen
Samuli Aalto
Atte Heikkinen
Sara Peltoluhta
Juho Reiman

Puheenjohtaja
Sihteeri

x
x
x
x
x
x
x
x
-
x
x
x
x
x
Hallituksen ulkopuolinen jäsen (poistui kohdassa 8)

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Mirva Toivio avasi kokouksen ajassa 17.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Philson Aden.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirja 10/22 seuraavilla muutoksilla:
Kohdassa yrityssuhteet korjataan kohta “Mirva ei ole allekirjoittanut sopimusta” kohdaksi
“Esc ei ole lähettänyt sopparia”. Korjataan Olli Puhtimäki hallituksen ulkopuoliseksi.
KV-beer pong korjataan, että kommunikointiongelmat yhteistyössä (ei ESN:n puolesta).
Hankintoihin korjataan pois “Origolla on pian” muotoon “Origolla on tällä hetkellä”.

5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista seuraavilla muutoksilla:
Lisätään kohdat 7. Jäsenet



Ynnä ry, hallituksen kokous 11/2022 2/8

ja siirretään muita kohtia tarpeen mukaan.

6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Nio lisäsi driveen kunniäjäsenyyksien kanssa loistoynnääjät ja kunniakirjansaajat
perusteluineen. Mikolla meni töissä tänään pitkään, eikä Mikko ehtinyt syödä jäätelöä.
Jyri kertoo, että vihreä zettle oli Mirvalla tänään Ylistöllä. Isoin uutinen, Zettlet toimii! Jyri
kertoo, että hänen gradunsa aihe liittyy opetuksen kehittämiseen. Mirva ilmoittaa, että
kahviannostelija on hommattu Potentiaalikuoppaan. Reiman kertoo, että nettisivuilla ei
ole yhtään pöytäkirjaa tältä vuodelta näkyvissä.

7. Jäsenet
Hyväksytään 1 uusi jäsen.

8. Fuksit
Atte on selvittänyt paljon fukseja tulee: fysiikalta ei tiedetty tarkkaan, n. 53-55,
matematiikalle 16, opettajia 10, lumolle 6 ja tilastotieteelle/datatieteelle 11, eivät ihan
tarkkoja lukuja, koska täydennyshaku ei ole vielä päättynyt. Varaslähtöpiknikistä on
tiedotettu jo fuksikirjeissä ja se näkyy myös fuksien aikatauluissa. Todnäk. fuksit tulee
piknikille. Nimenhuutotilaisuus fysiikalla on 10-11, hallitus osallistuu. Matikalla ja tilastolla
nimenhuuto on 11 jälkeen ja toive oli, että kierrettäisiin luokissa, ei yhteistä
kokoontumista. Ryhmiä on Aten mukaan kolme. Esityksiin on diaesitys. Alla kommentoi,
että diaesitykseen on syytä lisätä Potentiaalikuopasta kuvia, Mirva on lisäämässä ja
muutenkin päivittämässä diaesitystä.
Mirva kertoo, että saatiin fysiikan fuksien aikataulu. Fysiikan tutorit ovat kokoontuneet
parin omaopettajan kanssa. Valtteri kertoo, että laitoksen henkilökunnan ja tutorien
välinen tapaaminen vei tutortoimintaa eteenpäin. Matematiikan ja tilastotieteen kanssa
yhteistyö on vielä alkutekijöissään, mutta suunnitelmassa selvittää.
Mirva toteaa, että Ynnään liittymismahdollisuuksia olisi hyvä suunnitella ja järjestää.
Fysiikan laitoksella tilaisuus voisi olla ma 22.8. klo 12-15 välillä.
Enni huomauttaa, että myös “tutorointiajalle”, joka lukee aikatauluissa, voi sopia, Valtteri
komppaa. Jyri kysyy, onko matikalla liittymistilaisuutta. Mirva toteaa, että matikalla on
Origo ja meillä on se koko tila käytössä nimenhuudon yhteydessä, joten liittymisiä voi
ottaa silloin. Pidetään fysiikan liittymistilaisuus klo 13-15. Erika, Samuli, Atte ja Jyri
pääsevät pitämään tilaisuutta. Alla kysyy, pitäisikö laitoskierroksen yhteyteen tutorien
kanssa sopia, että käyvät myös liittymispisteellä. Pidetään liittymistilaisuus fysiikan
laitoksen 2. kerroksen aulassa. Mirva myös kysyy, voiko samalla olla Merchiä esillä ja
myynnissä, Samuli hoitaa. Ynnämerch sovituskappaleita on tarpeeksi vain yhteen
ainejärjestötilaan, otetaan mukaan.
Mirva kysyy yrkiltä onko testihaalarien lainasta sovittu Radin kanssa. Saadaan ainakin
piknikille ja voidaan sopia myöhempiä sovituksia, yrkät hoitaa.
Mirva kysyy, voiko hän ottaa toisen zettlen ja käteiskassan mukaan Ylistölle fuksiviikon
ajaksi ainakin, jotta Merchiä ja liittymisiä voi ottaa kätevästi myös fysiikan laitoksella.
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Mirva kysyy voiko fuksipassi hyvin, Mikko kertoo, että on olemassa ja Mikko on myös
päivittänyt sen.  Mikko ei ole saanut muutosehdotuksia, joten ei ole muuten päivittänyt.
Atte tarkistaa fuksipassin, ettei ole päivitettävää. Enni huomauttaa, että lisäsi
etätapahtumatehtäviä fuksipassiin, ne voisi poistaa, kun ei enää ole etätapahtumia. Nio
toteaa, että olisi hyvä lisätä diaesitykseen fuksipassista, että mistä se löytyy, miten se
toimii tms. Enni ehdottaa, että tulostettaisiin qr-koodit ajtiloihin, jotta fuksipassi
löydettäisiin helposti, tehdään näin. Alla huomauttaa, että qr-koodi voisi olla mukana
myös nimenhuudon esittäytymisessä.
Alla vielä toteaa, että on luonut fuksiviikon tapahtumista listan, joka voitaisiin jakaa
tutoreille, jotka voivat jakaa sen fuksien wappiryhmiin. Muutenkin toivotaan, että tutorit
muistavat mainostaa Ynnän viestintäkanavia.

9. Tapahtumat
a. Fuksitapahtumat

i. Varaslähtöpiknik
Su 21.8. klo 18 ja tutoreilta toivottavasti tulee hyvää ohjelmaa ja paikalle
saadaan haalarit ja merchiä. Toivotaan myös, että tapahtumassa on
mahdollista liittyä Ynnään. Jyy ei pääse paikalle jakamaan tarroja ja
kalentereita. Mirva kysyy miksi ei ruokaa, Alla sanoo, että koska ei ollut
viime vuonna ja sinne voi osallistujat tuoda omatkin ruuat. Koettu turhaksi.
Enni toivoo, että tutoreista saa siellä ryhmäkuvan tutorpaidoissa.

ii. Fuksivisa
Ma 22.8. klo 17 Sohwissa, visa alkaa 18.30. Palkinto on skumppapullo.
Kysytään voittajilta, jos eivät halua skumppaa, ostetaan samalla hinnalla
jotain muuta. Mirva toteaa, että tapahtumassa on yleensä myös
liittymismahdollisuus, tarvitaan siis kone ja zettle mukaan. Jyri ottaa
läppärin mukaan ja hoidetaan yhdessä zettle mukaan.

iii. Fuksikaraoke
23.8. Resinassa klo 20 alkaen. Enni toteaa, että voi ottaa läppärin ja
zettlen mukaan, jos halutaan tarjota liittymismahdollisuus. Nio toteaa, että
puhelin ja zettle varmaan riittää, Enni hoitaa.

iv. Fuksisauna
ke 24.8., Allaa jännittää. Sauna Kaijalanniemessä. Clavis on myöntänyt
fuksiviikolle (22.-25.8. ja Atelle ja Samulille myös su 21.8.) pidennetyt
kulkuoikeudet.
Esciä ei ole varattu. Alla kysyy, onko ok kuitenkin jatkaa Esciin. Viltsu
ehdottaa, että selvitetään onko Escissä silloin jotain isoa tapahtumaa, niin
voidaan arvioida. Nio toteaa, että sisäänpääsymaksu on varmaan samaa
luokkaa kuin normaalisti. Enni toteaa, että ensisijaisesti Esciin. Nio toteaa,
että koska on eka tapahtuma jossa on jatkot niin olisi tärkeää mennä
Esciin. Jyri informoi, että Escissä on Dumpin “Uusien ilta”.
Jyri kommentoi, että pari vuotta sitten oli tilanne, johon jouduttiin myös
kutsumaan ambulanssi. Jyri kysyy, että onko samanlaiseen tilaisuuteen
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varauduttu. Nio toteaa, että hallitus laisilla on jonkintasoinen vastuu
katsoa perään, käydä huomauttamassa, jos menee turhan lujaa ja
tuputtaa vettä. Enni myös toteaa, että matalalla kynnyksellä soitetaan
hätänumeroon, jos tulee tilanne. Tiivistettynä hallitus pitää vähän silmällä
tilannetta ja puuttuu jos tarvitsee. Nio muistuttaa, että osa fukseista ei
välttämättä ole juonut aiemmin, joten ollaan tarkkaavaisia. Sara toteaa,
että olisi hyvä laittaa tarkka osoite helposti löydettävään paikkaan, jotta
tietää mihin soittaa. Alla yrittää etsiä tarkan osoitteen.
Nio kysyy otetaanko saunalle jotain pelejä mukaan ja onko siellä tarjoiluja.
Alla kertoo, että TEKiltä tulee makkaraa, käydään ostamassa itse ja
laskutetaan TEKiä. Olvijuoksuun tulee olvit. Ei muita tarjoiluja. Nio sanoo,
että eventissä kannattaa lukea, että tapahtumassa ei saa ruokaa.
Säädön takia ei haluta paljon tavaraa mukaan, mutta esim. beer pong
pöytä ja mahdollisesti pihapelejä otetaan mukaan. Myös tutoreilta
toivotaan ohjelmaa. Enni myös sanoo, että tutorien kannattaa muistaa,
että sisätila on aika pieni, eli tekemistä ulos kannattaa suunnitella.
Alla kysyy, onko kukaan tulossa saunalle autolla. Ei tiedetä, kysellään.
Allalla ei ole vielä Ynnän maksukorttia, kysyy pääseekö kukaan kortillinen
kauppaan. Erika voi autollisena ottaa koppia, sopii Mirvan kanssa.
Busseja on 1, bussivastaavat bussissa 2 ovat Nio ja Mirva ja he tulevat
takaisin bussilla 1. Tapsat (paitsi atte)ja yv lähtevät ekalla ja tulevat
vikalla. TEKille varataan paikka. Bussi lähtee Agoralta, pysähtyy
Saarijärventiellä, takaisin matkalla jättää escin lähelle keskustaan ja sitten
Agoralle. Valtteri kysyy, että pääseekö tutoritkin busseihin varmasti.
Täytetään järjestyksessä fuksit, tutorit ja sitten muut. Enni toteaa, jos
Agoralle jää paljon porukkaa ilman kyytiä, voidaan kysyä bussikuskilta
kolmatta kierrosta. Ehkä, riippuu paljon maksaa. Kauhua.

v. Sopokahvit
To 25.8. klo 17-19 Mattilanniemessä. Sara ehdottaa, että budjetoidaan
50€ sopokahvien tarjottaviin. Nio kannattaa. Budjetoidaan 50€
sopokahvien tarjottaviin. Henna kysyy miksi fysiikan laitoksella ei ole
pidetty sopokahveja. Koronan takia ja tänä vuonna on ehtinyt olla vain
yhdet läsnäolokahvit. Mikko toteaa, että ennen koronaa, joka toiset oli
mattilanniemessä ja joka toiset ylistöllä.

vi. Fuksikyykkä
Ma 29.8. Mattilanniemessä treenit fukseille. Tilavarausta on kysytty,
odotetaan vastausta. Atte täytti jo lomakkeen.

vii. Syyskauden avajaiset
Keskiviikkona 31.8. Pidetään piknik ennen Esciin siirtymistä Emilen,
Fokuksen ja Syrren kanssa ja siirrytään sitten Esciin. Piknik pidetään klo
18 alkaen Mattilanniemessä. Rentoa hengailua suunnitelmissa.
Escvaraus on Ynnän. Alla kysyy miten hoidetaan sisäänpääsymaksu,
pääseekö vipit ilmaiseksi. Allan mielestä kyllä, koska hallituslaiset tekee
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paljon töitä ja tämä on yksi hallitushomman iloista, eli ei pyydetä. Viltsu
huomauttaa, että jos me ei pyydetä vipeiltä rahaa, niin meiltäkään ei
pyydetä. Mikko komppaa ja toteaa, että jos aina pyydetään vipeiltäkin
sisäänpääsymaksu, niin vipin arvo romahtaa. Päädyttiin siihen, että muille
maksaa paitsi vipeille. Sara kysyy pääseekö vipin kanssakin tulevat
ilmaiseksi. Henna toteaa, että voi mennä säädöksi. Viltsu toteaa, että
jonon ohi pääseminen on jo hyvä juttu, ei haittaa jos vipin kanssa tulevat
joutuvat maksamaan. Enni toteaa, että lipunmyyjätkin voi mennä sekaisin.
Alla komppaa Viltsua. Alla ei halua maksaa, koska haluaa jotain
konkreettista iloa hallitustoiminnasta. Viltsu toteaa, että ei pitäisi olla
ongelma jos infotaan lipunmyyjiä. Mirva toteaa, että portsarit laittavat vipit
eri jonoon. Pitäisi kysyä Esciltä onko ok. Henna muistelee, että Escin
kanssa tapaamisessa tuli ilmi, että  ei haluta säätöä. Samuli sanoo, että
Esciltä toivottiin yhteistä linjausta. Nio kysyy, milloin tämä linja olisi
tarkoitus asettaa. Juuso sanonut, että sopparin allekirjoittamisen jälkeen.
Jyri sanoo, että kaikkien aj välille halutaan yhteinen linjaus ja Escin
mielestä kaikkien pitäisi maksaa.  Todetaan, että nyt linjataan, että vipillä
sisääntulleet pääsee ilmaiseksi ja mennään yhteisen kannan mukaan,
kun linjaus on tehty. Enni kertoo Hennan puolesta, että
normiviikonloppunakin vipillä sisääntulleet pääsee ilmaiseksi, joten voisi
tulla kränää, jos viikolla ei. Syyskauden avajaisissa vipillä sisääntulleet
pääsee ilmaiseksi. Alla toteaa, että seurataan myös miten muut ajt toimii.
Aloitetaan kuitenkin positiivisella tunnelmalla.
Lipunmyynti on Ynnällä, Alla kysyy jaetaanko vuorot. Enni kysyy
jaetaanko lipunmyyntivuorot ajden kesken. Ei Allan mukaan, koska Ynnän
varaus ja muut ajt on kutsuttu mukaan. Eli vain Ynnän lipunmyynti.

b. Ynnä goes satama-appro
8.9., Ynnällä 70 lippua kannsa Kideapissa, lipunmyynti on auki 25.8. asti. Saatiin
2 kpl ilmaislippuja, ajatus oli arpoa Ynnämerchtilaajien kesken, onko ok? Myös
Ynnän approjen mainostuksesta annetut ilmaisliput on osa arvottu. Eiköhän ole
ok.

c. Ynnä goes pride-kulkue
La 10.9. Nio ei pääse vetämään yhteislähtöä. Nio kysyy tehdäänkö linjausta mitä
päälle, esim. haalarit. Alla toteaa, että olisi hyvä edustaa Ynnää, mutta olisi
mielenkiintoista tietää miten muut ajt suhtautuvat. Ei linjata. Vielä ei ole löytynyt
tietoa, mistä kulkue lähtee. Nio pohtii laitetaanko johonkin, että lähdön vetäjä on
jossain ilmoitetussa koordinaatissa, tehdään näin. Enni toteaa, että ainakin
vetäjällä voisi olla haalarit. Viltsu toteaa, että voisi lukea, että halutessa haalarit
päälle, Enni komppaa. Nio toteaa, että vetäjällä olisi hyvä olla mukana ainakin
Ynnän lippu, josta tunnistaa Ynnän lähtöpaikan. Erika on vetäjä, Sara liittyy
seuraan jos on JKL, Valtteri myös, Atte kanssa. Nio on paikalla, mutta ei
Ynnäläisenä.
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d. Fuksiaiset
14.9. ja teema on ykkösluokkalaiset. Atte kertoo, että wappiryhmä on tehty
rastinpitäjille, ryhmään on liittynyt 34 henkeä jo. Atte on myös luonut forms
kyselyn rasteista ja lisätehtävistä, vasta 3 vastausta, mutta eiköhän tule lisää.
Enni myös sanoo, että pitää Aten kanssa palaverin mikä toimi viime vuonna ja
mikä ei. Alla myös toteaa, että pitää olla tarkka rastien kestossa, koska ne
venyvät helposti. Sara kysyy myös onko rastit keskustassa vai mattilanniemessä
ja että Kirkkopuiston kanssa kannattaa olla tarkka, koska se on osittain aidattu.
Nio toteaa, että olisi hyvä ennen kartan tekoa käydä mahdollinen reitti
kiertämässä ja tarkistamassa, että kaikki paikat on ok. Radi hoitaa
haalarimerkkien tilaamisen. Matlujen kesken keskustellaan yhteisistä rasteista.
Jyri kysyy mikä on viinitilanne, Valtteri sanoo saaneensa välineet ja tilanne on ok.
Valtteri sai ohjeet ja on seurannut niitä. Valtteri ei uskalla kommentoida määriä.
Viiniä on tulossa.

e. Kauppakadun appro
28.9. Ynnällä on kannassa 180kpl. Myynti alkaa 29.8. klo 10, linkki tulee
myöhemmin. Lipunhinta on edelleen mysteeri. Instassa mainostetaan
myöhemmin. Lipunmyynti Liveto:ssa. Ynnän lähtö on mahdollisesta 17.40. Enni
lisää infot, kun kauppakadun approjen sivut päivitetään. Huomataan, että tämä
on päivä ennen fuksisitsejä. Mainostetaan, koska muuten saatetaan menettää iso
kanta. Henna myös toteaa että fuksit käy alussa paljon tapahtumissa, joten ei
välttämättä haittaa, että on seuraavana päivänä sitsit. Enni toteaa, että
approjakin on mainostettava, koska se kuuluu siihen, että saadaan kanta. Viltsu
toteaa, että voidaan vaikuttaa mainostetaanko minimimäärä vai paljon. Alla
toteaa, että fuksisitsejä on syytä myös mainostaa paljon, koska olisi surullista jos
fuksit ei pääse omille sitseilleen.  Enni toteaa, että jos approlippuja ei osteta
paljon, on sitä pakko mainostaa lisää. Nio toteaa, että koska kapprot ovat
merkittävä tapahtuma Jyväskylässä, ei olisi oikein “piilottaa” sitä fukseilta. Nio
toteaa, että painotetaan fukseille kuitenkin sitsejä. Samuli kysyy miksi approjen
mainostuksen yhteydessä ei voi mainostaa myös sitsejä. Enni toteaa, että voisi
mennä sekavaksi, kun fuksisitsien lippuja ei voi vielä ostaa. Alla toteaa, että
tietenkin mainostetaan approja, mutta laitetaan omat ensisijaiseksi, ei vain igssä
myös suullisesti.
Atte poistui.
Enni toteaa, että somevastaavana haluaa hoitaa homman hyvin, koska on hänen
vastuullaan. Viltsu toteaa, että voisi aikaistaa sitsien ilmoa ja mainostaa
aikaisemmin. Niokin toteaa, että sitsien ilmoa voi aikaistaa ja päättää sen
samaan aikaan kuin yleensä. Sara ja Nio toteaa, että fuksit on tosi motivoituneita
ekoilla viikoilla, joten välttämättä ei karsi meidän osallistujista. Nio ehdottaa, että
kapproja saa mainostaa normisti ja panostetaan fuksisitsien mainostukseen.

f. Fuksisitsit
29.9., teemaehdotus on “Mitä teit viime kesänä”. Sitsataan keskenämme.Yleensä
toustina istuva PJ, otetaan myös toinen tousti mahdollisesti. Valtteri on
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vapaaehtoinen toiseksi toustiksi. Jyri kommentoi, että haluaa eläköityä toustin
hommista. Valtteri ja Mirva toustaa fuksisitseillä.

g. Muut
Ei muuta.
Mirva kysyy milloin Matlu baarikierros. Matlut päätti, että ei ole yhteistä. Tapsat ei
ole miettinyt. Jyri saa vapaasti päättää sivuaineinfopäivän. Jyri sanoo 7.9.
Samalla baarikierros. Jyri hoitaa paitsi Mirva varaa tilan.
Mirva kysyy onko fuksiviikkojen tapahtumista tulossa säpöä, on tulossa ja igseen
on tulossa postaus syyskuun tapahtumista. Mirva myös toteaa, että säpöön
kanssa lisätä linkit viestintäkanaviin, koska se on vuoden eka säpö. Säpö pian ja
sitten uudestaan ekalla viikolla kun fukseja on liittynyt. Nio kysyy voidaanko pitää
kokous ensi viikolla, jossa hyväksytään uudet jäsenet. Sovitaan tiistaille. Paikalle
tarvitaan pj ja ehkä 4 ihmistä. Kokous voisi olla etänä. Sara kysyy tuleeko
syyskuulle lautapeli-iltaa. Yksi sopiva väli, johon tapsat katsoo. Mirva kommentoi,
että haalarimerkkienompeluiltoja on kaipailtu, tapsat ottavat korvan taakse.

10. Yrityssuhteet
Haalarit saadaan järkevään aikaan viimeistään loka-marraskuun vaihteessa, wuhuu.
Saadaan järjestettyä haalarikastekin ennen jouluristeilyä. Maanantaina lähti postilla
kangaslaput, jotta voidaan verrata värejä. Alla kysyy, kun Merch tilaus aukeaa, milloin
saadaan tuotteet. Yrkät vastaa, että pari viikkoa siitä, kun verkkokauppa aukeaa. Asiasta
tulee säpöä. Verkkokauppa aukeaa su 21.8. ja on mainostettu ja mainostetaan lisää.

11. Muiden sektorien kuulumiset
Nio kertoo KV-asioista, että on puhunut tiedekunnan kv-koordinaattorin kanssa,
pidettäisiin Radmepille oma ja muille oma. Sovitaan kokous asiasta niin, että olisi
tapsakoordinaattori, pj, kv-vastaava ainakin mukana, muut pääsee jos pääsee.
Nio kertoo, että mitaleita on alettu kilpailuttamaan. JKL firma ilmoitti, että 50 kpl setti olisi
ollut 5€/kpl, ei päätöksiä ennen kuin kuullaan muista. Mirva sanoo, että kunniakirjojen
painatus 10kpl olisi n. 50€, suunnittelu olisi 50€ lisää, lisää kilpailutusta kun ulkoasu on
suunniteltu.
Kollokvio ajankohtien selvittely etenee, ulkoistettu fyysikkokerholle. Kollokvio on
miniseminaari yleensä perjantaisin (melkein joka perjantai).
Meidän domain kuolee 3 viikon päästä. Maksetaan. Mikko ehdottaa, että budjetoidaan
19,59€ Ynna.fi domainiin. Maksun on oltava ehdottomasti tämän kuun lopussa heidän
tilillä. Muuten kaikki menee… Samuli kannattaa, Budjetoidaan 19,59€ Ynna.fi domainiin.
Jyri kertoo, että after lecture haluaa vaihtaa paikkakuntakohtaiseen yhteydenpitoon, eli
ajt ei itse hoida vaan yhdessä paikkakunnittain. Ynnä haluaa ottaa kopin.

12. Sauna
Mirva Kirilin (saunamaisteri) puolesta: Tosiaan siellä vapun alla kun sauna oli pörssillä
vuokralla, ovi on edelleen rikki, korjataan Siitarin kanssa parhaalla näkemällämme
tavalla ja tietääkseni se on vielä laskuttamatta pörssiltä ku on odotettu todellisia kuluja
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(varmista rahikselta). Puut loppu myös vappuna, haetaan Siitarin kanssa lisää ennen
fuksisaunaa. Sauna olis myös menossa Kankaan saunalle vuokralle 30.9.-1.10. samoin
ku oli vuos sitteki, oletettavasti valon kaupungin saunahommia. Muuten tietääkseni kaikki
aika kondiksessa.

13. Budjetoinnit
Alla ehdottaa, että budjetoidaan 1078,80€ Aaltosalin vuokraan. Samuli kannattaa.
Budjetoidaan 1078,80€ Aaltosalin vuokraan.

14. Hankinnat
Origolle ostetaan yksi C ja yksi apple-laturi. Yhteishinta olisi 33€. Potentiaalikuoppaan
tulisi yksi C-piuha ja yksi apple-piuha, jolloin yhteishinta olisi 50€. Laturi plus johdot olisi
63€. Halutaanko yksi mötikka vai useampi erillinen laturi. Hankitaan yhteinen mötikkä.
Nio ehdottaa, että budjetoidaan 100€ kahteen usb-C- johtoon, kahteen apple-johtoon ja
yhteen laturiin. Samuli kannattaa. Budjetoidaan 100€ kahteen usb-C-johtoon, kahteen
apple-johtoon ja yhteen laturiin.

15. META
Mirva ilmoittaa, että koska fuksit on tulossa, niin hallituslaiset pitäköön merchiä paljon
päällä. Varmistetaan myös, että mainostusta on myös englanniksi vaihtareita varten.

16. Seuraava kokous
Pidetään seuraava kokous tiistaina, sovitaan aika myöhemmin.

17. Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Mirva Toivio päätti kokouksen kello 19.18.

Liitteet
1. Uudet jäsenet ajalta 6.3.-17.8.2022
2. Kokouksen 11/22 budjetoinnit

Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2022

Kokouksen puolesta

__________________________ _____________________________
Mirva Toivio Philson Aden
Puheenjohtaja Sihteeri


